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BRMG-KSiB-II.0012.12.2016 
 

PROTOKÓŁ NR 38–12/2016 
 
z nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się  w dniu 25 sierpnia 2016 roku, a rozpoczęło się o godz. 8.15, w 
sali nr 007 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 5 (pięć) osób, 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Jerzy Milewski. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska  
 

Otworzył 38 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał zebranych 
i poinformował, że porządek obrad został w dniu wczorajszym drogą elektroniczną 
wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie współdziałania 

Gminy Miasta Gdańska z Powiatem Gdańskim, Powiatem Kartuskim, Gminą 
Żukowo, Gminą Kolbudy w celu realizacji Projektu pn.: ”Poprawa 
bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez przebudowę dróg 
powiatowych nr 1930G Lniska – Niestępowo – Gdańsk, nr 2203G Kolbudy – 
Pręgowo – Zaskoczyn na odcinku Domachowo – Zaskoczyn oraz 2244G ul. 
Korzeniowskiego w Pruszczu Gdańskim – etap II” – druk nr 798. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   
 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
                           
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia. 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie współdziałania 
Gminy Miasta Gdańska z Powiatem Gdańskim, Powiatem Kartuskim, Gminą 
Żukowo, Gminą Kolbudy w celu realizacji Projektu pn.: ”Poprawa 
bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez przebudowę dróg 
powiatowych nr 1930G Lniska – Niestępowo – Gdańsk, nr 2203G Kolbudy – 
Pręgowo – Zaskoczyn na odcinku Domachowo – Zaskoczyn oraz 2244G ul. 
Korzeniowskiego w Pruszczu Gdańskim – etap II” – druk nr 798. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 sierpnia 2016 r. - BRMG-S.0006.246.2016). 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Szanowni 
Państwo, temat jest państwu znany pod hasłem droga Sulmin – Otomin. 
Procedowaliśmy przez Radę Miasta Gdańska uchwałę w październiku ubiegłego 
roku. Tutaj się sytuacja nie zmienia. Miasto Gdańsk deklaruję swój udział do 300 
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tys. zł w przedsięwzięciu, które ma udrożnić połączenie drogi powiatowej, już 
jesteśmy w obszarze powiatu gdańskiego na styku z powiatem kartuskim, stąd się 
bierze ten partner i występują tu dwie gminy Kolbudy i Żukowo. To połączenie ma 
za zadanie oczywiście poprawę bezpieczeństwa, tak jak w tytule, ale też przede 
wszystkim ma umożliwić skomunikowanie z Gdańskiem. Utworzyć taką alternatywę 
trochę tych dzisiejszych innych połączeń, stąd Gdańsk się tutaj wyświetla i być 
może też będziemy, jeśli oczywiście Gminy ościenne będą chciały partycypować, to 
będziemy myśleli o przedłużeniu linii 174, która dzisiaj w Otominie przy jeziorze 
zawraca, a mogłaby pojechać dalej właśnie na obszar gminy Żukowo aż być może 
nawet do Żukowa. To wszystko już zależy od dalszych rozmów. Przeszkodą jest 
wąwóz i droga, która biegnie przez wąwóz i wymaga przebudowa. Natomiast 
ponieważ właśnie Powiat Gdański z siedzibą w Pruszczu startuje do Schetynówki, 
łączy te zadania ze sobą, wymagana jest odpowiednia nazwa projektu, a aplikują 
do 15 września. My jako partnerzy tutaj się wyświetlamy i stąd prośba o akceptację 
w zasadzie nowej uchwały, ale z wszystkich rzeczy zmienia się tytuł tak naprawdę 
w całej tej operacji, więc prośba o akceptację.      
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Kiedy miałaby nastąpić realizacja tego? 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Gdyby udało się pozyskać te dofinansowanie ze Schetynówki to przy tych wkładach, 
które są zdeklarowane w uchwale to rok 2017 jest realizacja, bo dokumentacja w 
tej chwili już jest opracowana przez Powiat Gdański.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 798. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału 
Programów Rozwojowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 
5 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 798. 
(Opinia nr 38-12/177-58/2016).  

PUNKT – 2 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jeszcze sprawa odnośnie terminu połączonych Komisji w sprawie objazdu po 
zbiornikach. Co prawda jeszcze pan prezes Chudziak nam zaproponował objazd 
tych wszystkich zbiorników retencyjnych. Chodzi o cztery połączone Komisje 22 
radnych w sumie. Dwa zaproponowane terminy to jest 5 i 7 września. Dzisiaj 
zwołam Komisję na 5 września na godz. 16:00 jeżeli chodzi o Budżet, natomiast 
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chodzi o to, że ta Komisja, którą nam proponują jest to cały dzień od 9 rano. W 
związku z tym pytanie, czy bardziej paniom zależy na tym, żeby to jednak 
poświęcić cały dzień 5-go i cały dzień realizować się dla Rady Miasta Gdańska czy 
rozbić to na dwa dni i zaproponować 7-go lub ewentualnie jeszcze inny termin?  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Ja bym to rozbiła, jeżeli chodzi o mnie.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli na 7-go bardziej? Nie wiem, czy nam się uda w ciągu sześciu godzin wszystko 
zobaczyć.  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
To zróbmy 5 i 7. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dobrze. 
 
Radna Dorota Dudek  - członek Komisji  
Ja się z większością zgodzę.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Będę rozmawiała z przewodniczącymi pozostałych trzech Komisji, natomiast nasza 
Komisja skłania się ku 7 września. Dziękuję bardzo. 
 
 
Następnie Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Koniec -  godz.8:25. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


